
WAO. In dat licht bezien, heeft het
kabinet gemeend om in het bijzonder
op een drietal onderwerpen de
contouren voor de langere termijn te
schetsen ± dat is in de Sociale nota
aangegeven ± en daarover advies te
vragen aan in ieder geval de SER.
Dat betreft de thema's flexibilisering
van de arbeidsmarkt, activerende
werking van het stelsel en de
vormgeving van de oudedags-
voorziening. Vooral de eerste twee
elementen hebben een direct
verband met de vormgeving van de
sociale zekerheid. Zij lopen ook
dwars door de diverse sociale-
zekerheidsregelingen heen. In die zin
heeft mevrouw Schimmel gelijk, dat
de verschillende sociale-
zekerheidswetten aan de orde
kunnen komen. Maar dat gebeurt
dan wel vanuit een andere invals-
hoek dan dat wij nog eens kijken
naar het stelsel als geheel, want
daaraan bestaat bij het kabinet geen
behoefte.

Tegen de achtergrond van de
agendering die in de Sociale nota
reeds is aangereikt en het feit dat het
kabinet naar aanleiding daarvan aan
de slag is gegaan, bestaat nu geen
behoefte om daarover advies te
vragen voorafgaand aan het naar
buiten brengen van kabinetsopvattin-
gen ter zake, maar ligt het in de rede,
ook gezien de volgorde van wie aan
zet is en in welke fase, dat eerst het
kabinet zijn werk doet en dat het
vervolgens over de resultaten van
zijn werk advies vraagt, ook
vanzelfsprekend, aan de SER.

©

De voorzitter: Wij moeten het
vragenuur nu beeÈ indigen. De vragen
die de heer Van Oven wenste te
stellen, zijn nog overgebleven. Zij
komen oÁ f deze week schriftelijk oÁ f
anders volgende week aan de orde.
Wij merken wel welke weg de heer
Van Oven prefereert.

Regeling van werkzaamheden

De voorzitter: Het woord is aan
mevrouw Verbugt.

Mevrouw Verbugt (VVD): Voorzitter!
Deze week bereikte ons een
amendement op stuk nr. 22 (24235)
op het wetsvoorstel voorkeursrecht
gemeenten. Mijn fractie heeft er
behoefte aan om naar aanleiding van
dit amendement nader te debatteren.

Ik wil u dan ook vragen om een korte
heropening.

De voorzitter: Ik stel voor, aan dit
verzoek te voldoen en de heropening
nog hedenmiddag te doen plaatsvin-
den, zodat wij volgende week
kunnen stemmen.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan de
heer Apostolou.

De heer Apostolou (PvdA):
Voorzitter! Op de agenda van
vandaag staan de stemmingen over
het wetsvoorstel geestelijke
verzorging zorginstellingen en
justitieÈ le inrichtingen. Ik zou deze
stemmingen graag uitgesteld zien
naar volgende week, in verband met
een brief die wij ontvangen hebben
van de minister en de staatssecreta-
ris van Defensie en de minister van
Justitie.

De voorzitter: Ik stel voor, aan het
verzoek van de heer Apostolou te
voldoen en punt 9 van de agenda af
te voeren. Dan komt het volgende
week weer terug. Ik ga ervan uit dat
er volgende week niet om herope-
ning zal worden gevraagd. Mocht die
behoefte er zijn, dan zou ik dat graag
morgen voÂ oÂ r 13.00 uur willen weten.
Dan kunnen wij daarover nog
afspraken maken.

Aldus wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan de
heer Rabbae.

De heer Rabbae (GroenLinks):
Voorzitter! Het is nu de vierde keer
sinds oktober vorig jaar dat een
gedetineerde zelfmoord pleegt in het
huis van bewaring aan de Noord-
singel in Rotterdam. Om deze reden
zou ik de minister van Justitie willen
vragen in een brief aan de Kamer
aan te geven wat de achtergronden
zijn van deze ontwikkeling en welke
maatregelen zij denkt te treffen om
deze, bijna structurele, ontwikkeling
tegen te gaan.

De heer Dittrich (D66): Op zich wil ik
mij daarbij aansluiten. Alleen zou ik
de regering ook willen vragen, haar
standpunt over het rapport van de
commissie-Van Dinther, dat gaat over
de medische zorg in penitentiaire
inrichtingen, op heel korte termijn
aan de Kamer toe te sturen.

Verder verzoek ik de regering een
verslag aan de Kamer te doen
toekomen over wat er heeft
plaatsgevonden rondom de vier
sterfgevallen in het huis van
bewaring aan de Noordsingel, opdat
wij daarover snel kunnen praten.

De voorzitter: Ik stel voor, het
stenogram van dit deel van de
vergadering door te geleiden naar
het kabinet.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan de
heer Hillen.

De heer Hillen (CDA): Voorzitter! Op
1 februari heeft de commissie-Van
Traa haar eindrapport uitgebracht.
Wij hebben daarvan kennis kunnen
nemen. Sindsdien voltrekt de
opinievorming zich op een boeiende
en interessante manier, zoals
gebruikelijk is.

Vanmorgen heeft de vice-voorzitter
van de commissie in het openbaar
uitleg gegeven over bepaalde
aspecten van de conclusies en
aanbevelingen. Die uitleg wijkt af van
hetgeen in het rapport staat, althans,
het zijn nadere duidingen ervan.
Volgende week moeten wij onze
vragen aan de commissie indienen.
Ik zou daarom willen vragen of de
commissie ons kan mededelen, of de
conclusies en aanbevelingen nog
onverkort gelden. Indien er nadere
bijstellingen nodig zijn, zouden wij
die graag tijdig ontvangen, zodat wij
daarmee bij de vraagstelling
rekening kunnen houden.

De voorzitter: Ik stel voor, het
stenogram van dit deel van de
vergadering door te geleiden naar de
commissie. De commissie kan dan
schriftelijk antwoorden.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan
mevrouw Vos.

Mevrouw Vos (GroenLinks):
Voorzitter! Bij de begrotings-
behandeling van VROM heeft de
minister van VROM op verzoek van
de fractie van D66 toegezegd haar
uiterste best te zullen doen om een
hoofdlijnennotitie klimaat aan de
Kamer toe sturen, zodat wij die
samen met de energienota zouden
kunnen bespreken.
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Ik heb begrepen dat die notitie
inmiddels gereed is. Ik zou de
minister willen vragen deze
hoofdlijnennotitie zo spoedig
mogelijk aan de Kamer toe te sturen.

Mevrouw Augusteijn-Esser (D66):
Voorzitter! Wij sluiten ons graag aan
bij dit verzoek, reeds eerder door ons
gedaan. Wij hopen dat wij deze
notitie inderdaad binnen enige dagen
ontvangen.

De voorzitter: Ik stel voor, het
stenogram van dit deel van de
vergadering door te geleiden naar
het kabinet.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan de
heer Van der Linden.

De heer Van der Linden (CDA):
Voorzitter! De regering hecht groot
belang aan het overleg met de
Beneluxpartners. Dat geldt ook voor
mijn fractie.

Vorige week heeft er een top
plaatsgevonden. Ik zou de regering
willen vragen, in een brief aan de
Kamer te doen blijken van de
resultaten van die topconferentie.

Verder is besloten, op 7 maart a.s.
een nieuwe topconferentie te houden
om te komen tot een gemeenschap-
pelijk standpunt van de Benelux-
landen. Ik zou de regering willen
vragen de Kamer voorafgaand aan
die topconferentie te informeren over
de aldaar te bespreken punten.

De voorzitter: Ik stel voor, het
stenogram van dit deel van de
vergadering door te geleiden naar
het kabinet.

Daartoe wordt besloten.

Aan de orde zijn de stemmingen
over twee moties, ingediend in het
debat over de opheffing van de
dienstplicht, te weten:
- de motie-Sipkes over de totaalwei-
geraars (24400-X, nr. 64);
- de motie-Zijlstra over de wedde van
de laatste groep dienstplichtigen
(24400-X, nr. 65).

(Zie vergadering van 6 februari
1996.)

De voorzitter: De heer Zijlstra heeft
mij meegedeeld, dat hij prefereert de

stemming over zijn motie eÂeÂn week
aan te houden.

Ik stel voor, volgende week
dinsdag over beide moties te
stemmen.

Daartoe wordt besloten.

Aan de orde zijn de stemmingen
over vijf moties, ingediend in het
debat over Seppe/Budel, te weten:
- de motie-Stellingwerf c.s. over
stiltegebieden (24400-XI, nr. 52);
- de motie-Stellingwerf over een
snelle zonering van de kleine
luchtvaartterreinen (24400-XI, nr. 53);
- de motie-Van 't Riet over het
stand-still-beginsel (24400-XI, nr. 54);
- de motie-Van 't Riet c.s. over de
toekomst van de luchtvaart in
Nederland (24400-XI, nr. 55);
- de motie-Crone c.s. over de
geluidszone van het luchtvaartterrein
Seppe (24400-XI, nr. 56).

(Zie vergadering van 6 februari
1996.)

De voorzitter: De heer Crone wenst
zijn motie (24400-XI, nr. 56) aan te
houden. Ik stel voor, aan dat verzoek
te voldoen.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Voorts zijn er twee
moties gewijzigd.

De motie-Stellingwerf c.s. (24400-XI,
nr. 52) is in die zin gewijzigd, dat het
tweede deel van het dictum thans
luidt:

Motie

''- hierbij uit te gaan van een
vliegverbod boven stiltegebieden
voor wat betreft het sport-, les- en
reclamevliegen en het vliegen met
helikopters, ULV's en gemotoriseerde
zweefvliegtuigen,''.

Deze gewijzigde motie wordt
voorgesteld door de leden Stelling-
werf, Crone en Van 't Riet. Naar mij
blijkt wordt zij voldoende onder-
steund.

Zij krijgt nr. 58 (24400-XI).

De motie-Van 't Riet c.s. (24400-XI,
nr. 55) is in die zin gewijzigd, dat de
zinsnede: ''verzoekt de regering bij
de discussie over de toekomst van
de luchtvaart in Nederland de

volgende onderdelen te betrekken:''
is vervangen door:

Motie

''verzoekt de regering bij de
discussie over de toekomst van de
luchtvaart in Nederland (TNLI) en in
de daarop volgende PKB Structuur-
schema burgerluchtvaartterreinen de
volgende onderwerpen aan de orde
te stellen:''.

Deze gewijzigde motie wordt
voorgesteld door de leden Van 't
Riet, Crone en Stellingwerf. Naar mij
blijkt, wordt zij voldoende onder-
steund.

Zij krijgt nr. 59 (24400-XI).

De gewijzigde moties zijn inmiddels
rondgedeeld. Ik stel vast, dat er geen
bezwaar tegen bestaat ook over deze
moties aanstonds te stemmen.

In stemming komt de gewijzigde
motie-Stellingwerf c.s. (24400-XI, nr.
58).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de RPF, de SGP, het GPV, D66, de
PvdA, GroenLinks, de SP, het AOV,
de groep-Nijpels, de Unie 55+ en het
lid Hendriks voor deze gewijzigde
motie hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
aangenomen.

In stemming komt de motie-
Stellingwerf (24400-XI, nr. 53).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de RPF, de SGP, het GPV, D66, de
PvdA, GroenLinks, de SP, het AOV,
de groep-Nijpels, de Unie 55+ en het
lid Hendriks voor deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ertegen, zodat zij is
aangenomen.

In stemming komt de motie-Van 't
Riet (24400-XI, nr. 54).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
D66, de RPF, de SGP, het GPV, de
PvdA, GroenLinks, de SP, de
groep-Nijpels, het AOV, de Unie 55+
en het lid Hendriks voor deze motie
hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
aangenomen.

Voorzitter
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